
 

Z A P I S N I K 

sa Osme - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 

2017. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 31. maja 2017. godine 

 

Sjednica je počela u 12 sati i 20 minuta. 

Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su 

naizmjenično Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine. 

Prije prelaska na dnevni red sjednice, predsjednik Skupštine je podsjetio 

da je poslanik Pavle Goranović podnio ostavku na funkciju poslanika zbog 

nespojivosti funkcija i obavijestio da Skupština konstatuje ostavku, čime mu, 

saglasno Poslovniku, prestaje funkcija poslanika, o čemu će obavjestiti Državnu 

izbornu komisiju radi popune upražnjenog poslaničkog mjesta. 

Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio 

da je dnevni red sjednice:  
 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Miodrag Radunović, predsjednik Kluba poslanika Demokratske partije 

socijalista Crne Gore: 

„Građane Žabljaka zabrinjava dugogodišnja nemogućnost stavljanja u 

funkciju hotela „Durmitor“, koji je decenijama bio zaštitni znak i simbol turističke 

prepoznatljivosti ovog grada i sjevera Crne Gore. 

Da li su stvoreni preduslovi da se nastavi sa aktivnostima na rekonstrukciji 

hotela „Durmitor“ i njegovim stavljanjem u funkciju, što predstavlja jednu od 

važnih planiranih investicija u opštini Žabljak? 

 Da li smatrate da će njegova revitalizacija biti svojevrsni pokretač novih 

investicija na Žabljaku i uopšte na sjeveru? 

Pošto je prošle godine završen javni poziv za kupovinu, odabran je 

investitor, kad se može očekivati stavljanje hotela u funkciju?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Miodrag Radunović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

                                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu, podrazumijevaju iste izraze i u 

ženskom rodu 
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2. Adrijan Vuksanović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Bošnjačke 

stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i  

Hrvatske građanske inicijative: 

„U više navrata rekli ste da će Vlada imati poseban senzibilitet za razvoj 

lokalnih zajednica i podsticati kapitalne i razvojne projekte u općinama, 

uključujući i partnerski odnos prilikom jačanja kapaciteta u korišćenju EU 

fondova. Međutim, činjenica je da se 2/3 općina nalazi u procesu finansijske 

konsolidacije i zato se suočava sa značajnim teškoćama kad se radi o 

osiguravanju sredstava za sufinansiranje EU projekata. Ovaj problem postaje još 

značajniji ako se uzme u obzir da u sve većem broju programa općine moraju 

same finansirati sprovođenje projekata od momenta refundacije sredstava od 

strane EU, a ovo je proces koji može potrajati i godinu dana. 

Hoće li Vlada uspostaviti instrument finansijske podrške općinama u 

procesu pripreme i implementacije projekata finansiranih od strane EU, u kojem 

modalitetu i u kojem finansijskom obimu? Razmatra li Vlada mogućnost 

uspostavljanja određene vrste rivolving fonda, iz kojeg bi općine koristile 

neophodna sredstva tokom sprovođenja projekata, a u koji bi ta sredstva vratile 

nakon refundacije od strane EU?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Adrijan Vuksanović. 

3. Andrija Popović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrate Crne Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

  „Šta Vlada preduzima da zaustavi višegodišnji negativni trend rasta 

nezaposlenosti u Crnoj Gori, što je vjerovatno najveći naš problem i prioritet u 

rješavanju, u smislu dugoročnih i održivih mjera? Koliko sredstava je usmjereno 

iz evropskih IPA fondova u tom cilju i da li takve aktivnosti Vlade imaju dugoročan 

i održiv karakter? Da li postoji plan upravljanja tim resursima kako bi se na 

najbolji način omogućila dugotrajna zaposlenost tih lica i da li su i na koji način 

takvi resursi raspodijeljeni za jačanje preduzetništva u Crnoj Gori? 

Nezaposlenost u našoj državi je dostigla nivo od 22,5%, oko 53.000 radno 

sposobnih građana/ki je bez posla, dok je među mladima taj procenat čak 40% 

od ukupne populacije mladih, a ima oko 12.000 mladih ljudi koji sa visokim 

obrazovanjem i diplomama čekaju posao. Postavlja se pitanje i koji su uzroci 

takvog stanja i rasta nezaposlenosti, hoće li ulazak Crne Gore u NATO donijeti 

ekonomski rast, otvaranje novih radnih mjesta koja su od presudnog značaja za 

jačanje cjelokupne ekonomije ali i standarda svakog građanina/ke ponaosob?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
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Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice posvećen 

premijerskom satu i odredio kraću pauzu. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 13 sati i 10 minuta, a nastavljena u 13 sati i 20 

minuta. 

 

 

Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 

 

Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1.Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Ministarstvo poljoprivrede i Vi kao njegov čelni čovjek sprovodite politiku 

rodne ravnopravnosti time što podstičite razvoj ženskog preduzetništva, 

konkretno, bavljenje žena poljoprivredom. Molim Vas da mene, kao naročito 

zainteresovanu za ovaj vid privrede i uključenost žena u nju, kao i crnogorsku 

javnost upoznate s tim na koji način i kakvim olakšicama podstičete razvoj 

preduzetničke svijesti u Crnoj Gori, sa posebnim naglaskom na žensko 

preduzetništvo. Imate li kao ministar poseban aranžman koji ćete predložiti i 

ostvariti u pogledu podrške ženskom preduzetništvu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik Mirsad Murić: 

„Da li su nadležni u Ministarstvu poljoprivrede i ruralnog razvoja prepoznali 

ambiciju i želju mladih, konkretno mladih Rožaja, da koriste sredstva iz 

Agrobudžeta i u kojoj mjeri je bitno da lokalna uprava doprinosi motivaciji mladih 

ljudi da svoju šansu mogu tražiti i naći u poljoprivredi?“  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 
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Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministru pravde, poslanička pitanja postavili su: 

 

1.Poslanica Jovanka Laličić: 

„Koji je optimalni rok za koji kodifikacija građanskog prava u Crnoj Gori 

može biti završena i koje će konkretne koristi imati pravni subjekti i građani Crne 

Gore kada kodifikacija bude urađena?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde. 

2. Poslanik Nikola Rakočević: 

 „Da li država planira konkretne mjere sankcija ili makar mjere upozorenja 

za one političke subjekte koji sve češće podrivaju identitet a time i suverenost 

Crne Gore, ne poštujući obnovljenu nezavisnost što artikulišu obavljajući vlast u 

određenim opštinama, na način da ističu trobojku u Budvi 21. maja, uklanjaju 

banere čestitke povodom Dana nezavisnosti sa zidina kotorskog Starog grada, 

kao i kroz posljednje najave kreiranja „enklave“ na crnogorskom primorju od tri 

grada gdje opozicija vrši vlast – Herceg Novi, Kotor i Budva?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde. 

 

Predsjedavajući Branimir Gvozdenović obavijestio je da je Državna izborna 

komisija podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog poslaničkog mjesta sa Izborne 

liste „Sigurnim korakom! DPS – Milo Đukanović“, pa je, saglasno Poslovniku 

Skupštine, konstatovao da je podnošenjem Izvještaja Državne izborne komisije 

započeo poslanički mandat Danijelu Živkoviću. 

 

Zatim se nastavilo sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 

 

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslaničko pitanje 

postavio je 

 

1.Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Koje je korake vaše Ministarstvo preduzelo od Vašeg izbora da danas u 

odnosu na najavljene aktivnosti oko raskidanja ugovora koji koče razvoj turizma 

u opštini Ulcinj: 

- Hotel Galeb – privatizovan 2006. godine od strane preduzeća Rokšped, a 

potom srušen 2008. godine; 

- Hotel Lido – privatizovan 2008. godine od strane preduzeća Capital 

Estate, a potom srušen 2012. godine; 
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- Slučaj lokaliteta Suka (bivši Hotel Jadran) koji je dat u zakup još 1999. 

godine, a do danas nije preduzet niti jedan korak na izgradnji hotela?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje:  

„Preduzeće Capital Estate, vlasnik hotela Lido u Ulcinju, kao razlog za 

neinvestiranje navodi zagađenost Port Milene i da će investicija početi kada se 

ista očisti 75%. Šta se podrazumijeva sa 100% zagađenosti Port Milene, kako bi 

se znalo šta podrazumijeva 75% očišćenosti? Postoji li analiza stanja? 

Pavle Radulović, ministar održivog razvoja i turizma, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

 

Janku Ljumoviću, ministru kulture, poslanička pitanja postavili su: 

 

1.Poslanik Genci Nimanbegu: 

„ Koliko je je nadzora na objektu kulture prvog reda – „ Kalaja“, Stari grad 

Ulcinj, izvršila Uprava za zaštitu kulturnih dobara u periodu 2007 – 2012. i u 

periodu 2012 – 2017? 

Koji su nalazi tih eventualnih posjeta/nadzora i šta se preporučuje za dva 

problematična nelegalna objekta: objekat na lokalitetu Fusha e Topave na 

zapadnom dijelu tvrđave i nelegalni lift čija je izgradnja počela 2008. godine na 

dijelu bedema Starog grada na istočnom dijelu u lokalitetu Tabije? 

Imajući u vidu da ovi objekti nemaju dozvole za gradnju i da su svi zakonski 

rokovi za dostavljanje neophodne dokumentacije prekoračeni, a znajući da se 

očuvanje kulturne baštine nalazi u vašoj nadležnosti, kakve ste mjere preduzeli 

ili kakve mjere planirate preduzeti u skorije vrijeme kako bi se stanje u ovim 

djelovima vratilo u prvobitno stanje? 

Koliko je drugih nadzora sprovedeno i koje ste mjere preduzeli? Da li u 

Upravi za zaštitu kulturnih dobara, tj. Ministarstvu kulture postoji bilo koji plan 

zaštite Starog grada?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Janko Ljumović, ministar kulture, a 

Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

2. Poslanica Aleksandra Vuković: 

„S obzirom na činjenicu da veliku pažnju posvećujete kulturnom identitetu 

Crne Gore, najavom programa Kreativna Crna Gora: identitet, imidž, promocija 

2017-2020, ukazali ste na nekoliko važnih tačaka oko kojih bi trebalo da se 

koncentriše utvrđivanje i oblikovanje, po mome mišljenju, dosta rasijane i 

nedovoljno strateški osmišljavane kulturne politike u Crnoj Gori. Molim Vas da 
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nam detaljnije predstavite svoj plan kako bi crnogorska javnost bila upoznata sa 

tim što namjeravate staviti u fokus svoje idejne i konkretne politike.“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Janko Ljumović, ministar kulture, a 

Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

 

Nikoli Janoviću, ministru sporta, poslaničko pitanje postavio je 

 

1.Poslanik Filip Vuković: 

„Da li ste prilikom Vaše posjete Pljevljima u aprilu ove godine upoznati sa 

problemom funkcionisanja sportskih objekata u toj opštini, prije svega, sa tim 

da je Sportskom centru „ADA“ već četvrti put isključena električna energija, do 

daljnjeg, zbog duga u iznosu od 32.000,00 eura i da se nalazi u teškoj 

finansijskoj situaciji ? Da li, u narednom periodu, Ministarstvo sporta namjerava 

da se bavi rješavanjem ovih i sličnih problema, koji onemogućavaju pružanje 

osnovnih usluga korisnicima sportskih objekata?“  

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a 

Filip Vuković je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje:  

„Da li se slažete da je pogrešna teza, koja je godinama u našem društvu, 

da su kultura i sport samo nadgradnja nad privrednom i ekonomskom bazom?“ 

Nikola Janović, ministar sporta, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslaničko pitanje 

postavio je 

 

1.Poslanik Andrija Popović: 

 „ Šta država planira da preduzme kako bi se istinski, uz opipljive i mjerljive 

rezultate, stalo na put devastaciji Jadranskog mora, Skadarskog i drugih jezera, 

kao i rijeka u Crnoj Gori koju, prema svjedočenju i apelima mještana, sportskih 

klubova, udruženja, nevladinih organizacija i dobronamjernih građana 

svakodnevno sprovode pojedinci i organizovane grupe dinamitaša i raznih drugih 

krivolovaca (od noćnog ronjenja bocama do izlova prstaca) u našem moru, 

jezerima i rijekama, kako sa obale tako i brodova? 

Zašto se ne primjenjuju striktne odredbe nekoliko zakonskih tekstova koje 

je donio ovaj dom, a sankcionišu nezakoniti ribolov eksplozivom, stavljanje u 

promet tako prikupljenih morskih organizama, kao i krijumčarenje i neovlašćeno 

rukovanje i držanje eksplozivnih sredstava?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 
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Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Luiđ Škrelja: 

„Koliko je novca izdvojeno a koliko je planirano ukupno da se izdvoji po 

osnovu umanjenja zarada funkcionerima iz kategorije A, B i C Zakona o 

zaradama zaposlenih u javnom sektoru („Službeni list CG“, br. 16/16, 83/16 i 

21/17), kao i umanjenja svim zaposlenima u javnom sektoru čiji je koeficijent 

veći od 4.10? Za koju namjenu su opredijeljena ta sredstva?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Luiđ Škrelja je komentarisao odgovor. 

2. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Koliko je, do sada, naplaćeno poreskog duga na osnovu donijetih rješenja 

o reprogramu poreskih potraživanja?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar finansija, 

a Ana Nikolić je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje:  

„Koji su očekivani efekti naplate poreskog duga do kraja godine i u 

narednim godinama, imajući u vidu da plan upravljanja poreskim dugom traje 

do 2021. godine?“ 

Darko Radunović, ministar finansija, dao je odgovor na dopunsko pitanje. 

 

 

Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Dragutin Papović: 

„Šta je Ministarstvo vanjskih poslova uradilo povodom uvredljivih i 

prijetećih izjava zvaničnih predstavnika Ruske federacije o pristupanju Crne 

Gore Sjevernoatlantskom savezu (NATO) i povodom njihovog otvorenog 

miješanja u unutrašnje prilike u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Janković, v.d. državnog 

sekretara za politička pitanja u Ministarstvu vanjskih poslova, a Dragutin 

Papović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik  Miloš Nikolić: 

1) „Kako komentarišete skandalozan postupak ruskih vlasti koje su na 

aerodromu Domodedovo zadržali našeg uvaženog kolegu poslanika Miodraga 

Vukovića, na njegovom putovanju na međunarodni skup Centralnoevropske 

inicijative u Minsk? Da li ste nakon ovog nediplomatskog i, uprkos svemu, 
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iznenadnog postupka, u posjedu informacije koji sve građani i državni 

funkcioneri Crne Gore nijesu poželjni u Rusiji? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Janković, v.d. državnog 

sekretara za politička pitanja u Ministarstvu vanjskih poslova, a Miloš Nikolić je 

komentarisao odgovor. 

2) „Da li je u skorijem periodu planirano jačanje diplomatsko – konzularne 

mreže Crne Gore u svijetu, u smislu povećanja kadrovskih kapaciteta, kao i 

otvaranja novih diplomatskih predstavništava? Koji su prioriteti Ministarstva 

vanjskih poslova u tom pravcu i da li postoje konkretni programi obuke naših 

mladih kadrova za diplomatske poslove u okviru MVP?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Janković, v.d. državnog 

sekretara za politička pitanja u Ministarstvu vanjskih poslova. 

  

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslaničko pitanje 

postavila je 

 

1. Poslanica Marta Šćepanović: 

„Da li zaposleni kojem je od strane poslodavca donijeto rješenje o 

neplaćenom odsustvu može zasnovati radni odnos na određeno vrijeme kod 

drugog poslodavca?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor. 

 

 

Aleksandru Andriji Pejoviću, ministru evropskih poslova, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1.Poslanica Marija Ćatović: 

„U dosadašnjem toku pregovora o pristupanju Evropskoj uniji, Crna Gora 

je bila izuzetno uspješna u ispunjavanju početnih mjerila za otvaranje pregovora 

u čitavom nizu pregovaračkih oblasti. O tome svjedoči broj od 26 otvorenih 

poglavlja, čime smo zadržali ulogu regionalnog lidera u procesu evropskih 

integracija. 

Ipak, da bismo zadržali ovaj uspjeh, uporedo sa otvaranjem novih 

pregovaračkih poglavlja moramo raditi i na zatvaranju poglavlja o kojima 

intenzivno pregovaramo u prethodnih nekoliko godina. Kakav je sveukupni plan 

za zatvaranje pregovaračkih poglavlja? Molim Vas da se posebno osvrnete na 

očekivanu dinamiku tokom estonskog presjedavanja Savjetu EU, kao i na 2018. 

godinu, za koju se može reći da će biti ključna godina u procesu pregovora. 
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Takođe, koji su to specifični izazovi koji mogu usporiti proces zatvaranja 

poglavlja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Miodrag Radović, sekretar 

Ministarstva evropskih poslova, a Marija Ćatović je komentarisala odgovor. 

2. Poslanica Daliborka Pejović: 

„Kako ocjenjujete kapacitete lokalnih samouprava za korišćenje 

pretpristupnih fondova EU – s aspekta ljudskih resursa (projektnih timova), 

znanja (uključujući i obuke) i finansijskih resursa (kofinansiranje i 

predfinansiranje projekata)? 

U kojoj mjeri su u opštinama uspostavljene strukture za korišćenje 

fondova EU, u kojim segmentima je ostvaren napredak tokom finansijske 

perspektive 2007-2013. i koji su problemi i izazovi sa kojima se moramo suočiti 

u ovoj finansijskoj perspektivi 2014-2020? 

Koje su mjere koje se moraju preduzeti na opštinskom nivou, a šta je ono 

u čemu Vlada može pomoći lokalnim samoupravama kako bi se kvalitetno 

pripremili za strukturne i kohezione fondove EU koji će nam biti na raspolaganju 

nakon učlanjenja u EU?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Miodrag Radović, sekretar 

Ministarstva evropskih poslova, a Daliborka Pejović je komentarisala odgovor. 

 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica Maja Bakrač: 

 „Šta je do sada urađeno po pitanju razvoja nacionalnog brenda Crne Gore, 

koje su dalje planirane aktivnosti, koji su prioriteti za naredni period i koji su 

kapaciteti za razvoj nacionalnog brenda Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije. 

2. Poslanik Petar Smolović: 

„Koje konkretne programe podrške razvoja biznisa Ministarstvo 

ekonomije nudi u cilju poboljšanja konkurentnosti crnogorske privrede i koji su 

efekti već realizovanih programa?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Petar Smolović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje:  

„Da li ste planirali da se u Ministarstvu ekonomije, kao mjera podrške 

privrednicima, izradi jedan centralni katalog crnogorskih proizvoda gdje bi se 

kategorisali, numerisali i na taj način znalo šta Crna Gora proizvodi?“ 

Dragica Sekulić, ministarka ekonomije, dala je odgovor na dopunsko 

pitanje. 
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Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslaničko pitanje 

postavio je 

 

1. Poslanik Milorad Vuletić: 

„Da li će Ministarstvo saobraćaja i pomorstva zajedno sa Glavnim gradom 

konačno ući u realizaciju planirane rekonstrukcije dijela regionalnog puta 

Podgorica-Danilovgrad-Nikšić na dionici od Vranjskih njiva do mjesnog centra 

Spuž u dužini od 4,8 km i zbog čega to do sada nije učinjeno, iako je bilo za 

očekivati da se to učini u 2015. ili 2016. godini? 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Angelina Živković, državna 

sekretarka u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Milorad Vuletić je 

komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje:  

„Da li Ministarstvo saobraćaja i pomorstva na toj dionici planira izgradnju 

biciklističke staze i pješačke zone?“ 

Angelina Živković, državna sekretarka u Ministarstvu saobraćaja i 

pomorstva, dala je odgovor na dopunsko pitanje. 

 

Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslaničko pitanje postavio je 

 

1. Poslanik Suad Numanović: 

„Da li Ministarstvo zdravlja Crne Gore u cilju podizanja nivoa zdravstvene 

zaštite građana Petnjice planira otvaranje doma zdravlja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Milovan Vujović, državni sekretar u 

Ministarstvu zdravlja, a Suad Numanović je komentarisao odgovor.   

 

 

Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica Branka Tanasijević: 

„Da li će se školske 2017/2018. godine početi sa primjenom kraćeg 

programa u predškolskim ustanovama u Crnoj Gori, kojim bi se obezbijedili 

uslovi da rano obrazovanje do 2020. godine bude dostupno svoj djeci uzrasta 

od 3 do 6 godina, u skladu sa Strategijom Evropa 2020 i Studijom o ulaganju u 

rano obrazovanje djece u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Šehović, ministar prosvjete, a 

Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik Radule Novović:  

1) „Koji su prevashodni ciljevi aktuelnih izmjena seta zakona iz oblasti 

obrazovanja i koji se glavni efekti očekuju?“ 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Šehović, ministar prosvjete, a 

Radule Novović je komentarisao odgovor. 

2) „Koliko će novih škola i vrtića biti izgrađeno u Podgorici do kraja 

mandata ove Vlade, do 2020. godine?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Šehović, ministar prosvjete, a 

Radule Novović je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Mihailo Anđušić: 

„Koji su dalji strateški pravci djelovanja Ministarstva prosvjete zajedno sa 

Centrom za stručno obrazovanje, u cilju stvaranja uslova i poboljšanja klime za 

što kvalitetniji i brži razvoj stručnog obrazovanja u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Šehović, ministar prosvjete, a 

Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

 

Sjednica je završena u 18 sati i 10 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

 

Broj: 00-61/17-8/1 

Podgorica, 31. maj 2017. godine 
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GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 

 

 


